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  Protokół nr XLIX/2023 

przebiegu XLIX sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 27 stycznia 2023 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

    

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00. 

W sesji udział wzięło 15 Radnych. Nieobecni usprawiedliwieni Radna Sylwia Dopierała i Radny 

Piotr Ruta. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyła również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

3. Radca Prawny Dominik Czubanowski. 

4. Karolina Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie. 

5. Marek Matuszewski Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

Starostwa Powiatowego w Śremie. 

6. Przemysław Polowczyk pracownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego 

w Śremie. 

  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XLIX sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk, a podstawą prawną tej rejestracji 

jest art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym 

przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a 

ustawy o samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Następnie poprosił aby wszyscy zgromadzeni na sali sesyjnej uczcili chwilą ciszy pamięć 

zmarłego Jerzego Koterby, który pełnił funkcję radnego oraz wiceprzewodniczącego I kadencji 

Rady Powiatu w Śremie.  

  

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Śremskiego do realizacji programów 

"Samodzielność – Aktywność - Mobilność" Dostępne mieszkanie oraz "Samodzielność - 

Aktywność - Mobilność" Mieszkanie dla Absolwenta. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność powiatu 

śremskiego nieruchomości stanowiących fragmenty pasów drogowych dróg powiatowych 

w miejscowościach Dąbrowa oraz Wyrzeka. 



 2  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku powiatu śremskiego za 2022 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia gminie Śrem pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego na 

2023 rok. 

11. Sprawozdanie z działalności Komisji stałych Rady Powiatu w 2022 r. 

12. Interpelacje i zapytania Radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

15. Zamknięcie sesji. 

  

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XLVIII posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XLVIII sesji z dnia 

16.12.2022 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (15 głosów za).  

 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 16.12.2022 r. stanowiące załącznik nr 

3 do protokołu nie wymaga uzupełnienia. Zapytał, czy Radni zgłaszają pytania? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

  

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Śremskiego do realizacji 

programów "Samodzielność – Aktywność - Mobilność" Dostępne mieszkanie oraz "Samodzielność 

- Aktywność - Mobilność" Mieszkanie dla Absolwenta. 

 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Zdrowia przez panią Karolinę Gałuszka –Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 
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Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Członek Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Zajler 

przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XLIX/335/2023 sprawie przystąpienia Powiatu Śremskiego do realizacji programów 

"Samodzielność – Aktywność - Mobilność" Dostępne mieszkanie oraz "Samodzielność - Aktywność 

- Mobilność" Mieszkanie dla Absolwenta została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad 6. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność 

powiatu śremskiego nieruchomości stanowiących fragmenty pasów drogowych dróg powiatowych 

w miejscowościach Dąbrowa oraz Wyrzeka. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany 

na wczorajszym posiedzeniu komisji budżetu przez pana Marka Matuszewskiego z-ca naczelnika 

Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego w Śremie więc 

otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Zajler 

przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XLIX/336/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność 

powiatu śremskiego nieruchomości stanowiących fragmenty pasów drogowych dróg powiatowych 

w miejscowościach Dąbrowa oraz Wyrzeka została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 

głosów za) i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2022. 

Powiedział, że uchwała była przedstawiona na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu przez 

pana Przemysława Polowczyka pracownika Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa 

Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili głosów. 

  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Zajler 

przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr XLIX/337/2023 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2022 została podjęta przez Radę Powiatu 

jednogłośnie (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia gminie Śrem pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, przez pana Przemysława Polowczyka pracownika Referatu Spraw 

Obywatelskich Starostwa Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie 

pytań.  

 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Zajler 

przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Uchwała nr XLIX/338/2023 w sprawie udzielenia gminie Śrem pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej (dofinansowanie bieżącej działalności Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w 

Gaju) została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad 9.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2023. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji, więc 

poprosił o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak omówiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 9 

do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns powiedział, że na odcinku Dolsk - Podrzekta zostanie nałożona 

nakładka natomiast na odcinku Włościejewice – Ługi o dł. 2,5 km zostanie położona masa 

wyrównująca na całej jezdni. Powiat będzie wnioskował o środki z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. Więc za kilka miesięcy będzie wiadomo czy uda się pozyskać dofinansowanie 

oraz w jakiej kwocie. Poinformował, że na chwilę obecną w budżecie powiatu są zabezpieczane 

środki na realizację wyżej wymienionych inwestycji.   

 

Radni nie zgłosili więcej głosów. 

  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Zajler 

przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XLIX/339/2023 zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2023 została podjęta przez 

Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad 10.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego na 2023 rok.  

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak powiedziała, że zmiany w WPF dotyczą dostosowania 

wartości prognozy na rok 2023 do kwot dochodów i wydatków budżetu powiatu na rok 2023 po 



 6  

wszystkich zmianach, które się dokonały w okresie od dnia 1 stycznia 2023 r. do dnia 27 stycznia 

2023 r. wraz z autopoprawkami, które stanowią załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili głosów. 

  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Zajler 

przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XLIX/340/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego na 2023 r .została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady Powiatu w 2022 r. Powiedział, że 

sprawozdania z działalności komisji budżetu, zdrowia i oświaty były przedstawione na ostatnich 

posiedzeniach. Natomiast komisja skarg i rewizyjna działają w inny sposób, a ich sprawozdania 

znajdują się w materiałach sesyjnych.  

 

Sprawozdania z działalności komisji stanowią załączniki do protokołów z komisji natomiast 

sprawozdania Komisji Rewizyjnej oraz Skarg, Wniosków i Petycji stanowią załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

Radni nie zgłosili interpelacji i zapytań. 

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub informacje. 

 

Radny Emil Majsner poinformował, że w dniu 26.01.2023 r. na posiedzeniu Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Rekreacji złożył oświadczenie o rezygnacji z uczestnictwa w komisji. Pismo 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu. Dodał, że chciałby wyjaśnić powody takiej decyzji 

pomimo tego, że względy formalne nie nakazują radnemu uzasadnienia on z uwagi na dobre 

wychowanie oraz szacunek do swoich wyborców chce to uczynić. Powiedział, że: „przez ostatnie 

4 lata wziąłem udział prawie we wszystkich komisjach, starałem się być zawsze przygotowanym, 

analizowałem materiały, porównywałem i często wygłaszałem opinie. Komisja ma w nazwie 

cztery człony oświata, kultura, sport i rekreacja, a praktycznie jeśli już zajmowała się tematyką 
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oświatową. Wszelkie próby wprowadzania nowych rozwiązań np. w zakresie sportu były 

minimalizowane. Jednakże szalę mojego zniesmaczenia, zażenowania przelała ostatnia komisja i 

sesja, w której prawie wszyscy radni dość jednoznacznie wyrazili się w kwestii jednej ze szkół 

wiedząc, że jest odrobinę inaczej. Moja rezygnacja nie wyczerpuje zaangażowania w tematykę tej 

komisji. Wręcz przeciwnie mając teraz więcej czasu będę mógł jeszcze więcej zagłębić się w 

niektóre tematy. Mało tego swoje opinie, uwagi będę mógł wygłaszać już nie w miarę 

hermetycznym środowisku komisji ale na sesjach przy udziale większego kworum. Ostatnio tzw. 

doświadczeni samorządowcy wyrazili swoje zdanie, z których wynika, że w zasadzie w kwestiach  

edukacji mogą wypowiadać się tylko nauczyciele, a najlepiej doktoranci. Zgłaszając swój akces 

do komisji ponad 4 lata temu miałem nadzieję, że moje doświadczenie, zaangażowanie pomoże w 

kwestiach oświaty, kultury, rekreacji, sportu, jest inaczej stąd moja rezygnacja. Jak mówiłem 

wcześniej tematy te nadal są mi bardzo bliskie. Wbrew złym językom znam się na tym. Ponadto w 

moim otoczeniu znajdują się ludzie, którzy dysponują dużo większą wiedzą. Oczywiście póki co 

pozostaje radnym powiatowym, członkiem i wiceprzewodniczącym drugiej komisji budżetu, 

przestrzegania prawa i rozwoju gospodarczego. Pani przewodniczącej komisji oświaty dziękuję za 

sprawne prowadzenie obrad, a członkom komisji życzę owocnych obrad”.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że w związku z rezygnacją pana 

radnego na kolejnej sesji zostanie podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji.  

 

Radna Elżbieta Michalska powiedziała, że jako przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji dziękuje panu radnemu za pracę. Dodała, że jest jej przykro słysząc słowa 

rozczarowania od pana radnego. Natomiast ta komisja ma bardzo duży zakres tematów, działa w 

ramach swoich kompetencji i będzie dalej pracować dla dobra wszystkich.  

 

Radny Wojciech Świdurski podziękował radnemu Emilowi Majsnerowi za współpracę w 

komisji oświaty. Dodał, że nie zgadza się ze stwierdzeniem, że komisja zajmowała się tylko i 

wyłącznie sprawami oświaty. Poinformował, że na posiedzeniu komisji były prowadzone dyskusje 

na temat sportu, ponadto były opiniowane projekty uchwał dot. np. dotacji na sport, kulturę, 

rekreację. Podejmowane były różne inicjatywy np. udział reprezentantów szkół 

ponadpodstawowych w organizowanym od wielu lat „Biegu Sokoła”. Powtórzył, że dlatego nie 

może zgodzić się z panem radnym.  

 

Radni nie zgłosili w tym punkcie więcej wniosków i informacji. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że Regionalna Komisja Orzekająca w 

Sprawach o Naruszenie Dyscypliny Finansów Publicznych przy Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Poznaniu przesłała orzeczenie o nałożeniu kary upomnienia dla kierownika 

jednostki. Stwierdzono, że w sposób niezgodny z przepisami ustawy z dnia 29 września 1994 r. o 

rachunkowości przeprowadzono w starostwie inwentaryzację wg stanu na dzień 31 grudnia 2020 

r., poprzez nienależyte udokumentowanie inwentaryzacji. 

  

Poinformował, że pod koniec roku wraz z dużą rzeszą radnych brał udział w obchodach rocznicy 

wybuchu Powstania Wielkopolskiego. 

 

Poinformował, że najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 23.02 (czwartek) natomiast sesja 

odbędzie się 24.02 (piątek).    

 

Zamieszczono dla Państwa w programie e-sesja harmonogram pracy rady na 2023 r.  
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Ad 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XLIX 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1231. 
 

 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak  


